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Szentistván Nagyközségi Önkormányzat 
3418 Szentistván, Széchenyi u. 10.  
Tel.: 49/438-021 Fax: 49/338-635 
e-mail: phtitkarsag@szentistvan.hu 

 _________________________________________________________________________ 
 

Jegyzıkönyv 
 
Készült a Szentistváni  Polgármesteri Hivatal tanácskozó termében, a Képviselı-testület 2012. 
július 26. napján megtartott soron kívüli, nyilvános ülésérıl. 
 

Határozatok: Tárgya: 
39/2012.(VII.26.) A két ülés közötti idıszakban történt legfontosabb eseményekrıl, tett 

intézkedésekrıl szóló tájékoztató jóváhagyása. 
40/2012. (VII.26.) Munkaterv módosító indítvány. 
41/2012.(VII.26.) Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 2012. 

II. félévi munkaterve. 
42/2012.(VII.26.) Hozzájárulás körzeti megbízotti feladatok ellátásához. 
43/2012.(VII.26.) Szentistván, Kossuth utca 15. szám alatti ingatlan megvásárlása. 
44/2012.(VII.26.) Szükséglakás biztosítása iránti kérelem. 
45/2012.(VII.26.) Szent Király Szövetség találkozón való részvétel.  
46/2012.(VII.26.) Létszámcsökkentés. 
47/2012.(VII.26.) A 12/2012.(II.23.) határozat módosítása. 
48/2012.(VII.26.)  Felhatalmazás biogáz erımő létesítése pályázattal kapcsolatos 

szándéknyilatkozat aláírására.  
 
 

Rendeletek: Tárgya: 
10/2012.(VII.27.) Az önkormányzat 2012. évi költségvetésérıl szóló rendeletének 

módosításáról. 
 
Napirendi pontok: 
 

1. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekrıl, tett intézkedésekrıl.  
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 

2.  Javaslat a Képviselı-testület 2012. II. félévi munkatervére. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 

3. Javaslat az önkormányzat 2012. évi költségvetési rendeletének módosítására.    
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
  

4. Indítványok, javaslatok.  
 Elıterjesztı: Koncz József polgármester 

 
Jelen vannak:  
Koncz József polgármester elnökletével, 
Dobóné Koncz Judit alpolgármester,  
Aranyosi Imre képviselı, 
Baranyi Katalin képviselı, 
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dr. Béres Imre Sándor képviselı, 
Kiss Lajos képviselı, 
Ördög Jakab képviselı. 
 
Meghívottként: 
Jelenléti ív szerint.  
 
 

I. NAPIREND ELİTT 
 

Koncz József polgármester: Köszöntöm a megjelenteket. A jelenléti ív alapján 
megállapítom, hogy az ülésen valamennyi képviselı jelen van.   
 
A képviselıi létszám: 7 fı. Megállapítom, hogy az ülés határozatképes, az ülést megnyitom. 
 
Jegyzıkönyv vezetésével megbízom Farkasné Koncz Anikó köztisztviselıt. 
Jegyzıkönyv hitelesítésére felkérem Baranyi Katalin képviselıt és Dobóné Koncz Judit 
alpolgármestert.   
 
Elıterjesztést teszek az ülés napirendjére, kérem a Képviselı-testületet az elıterjesztés 
elfogadására. 
 
A Képviselı-testület az elıterjesztett napirendi pontokat egyhangúlag elfogadta. 
 
 
II. NAPIREND TÁRGYALÁSA 
 
1. Napirendi pont:  
Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekrıl, tett intézkedésekrıl.   
Elıterjesztı: Koncz József polgármester   
 
(Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
A két ülés között történt eseményekrıl írásbeli elıterjesztés készült, melyet néhány 
gondolattal egészítenék ki. Részt vettem a Rekultiváló Társulás és a Hulladékgazdálkodási 
Társulás ülésén. A közbeszerzési eljárás megfellebbezése miatt sajnos még most sem 
kezdıdött el a régi szeméttelep rekultivációja. A legújabb információim szerint, várhatóan 
augusztus elején kezdıdnek el a munkálatok. Ez rendkívül fontos, hiszen az idı sürget, 
önkormányzatunk 2012. december 31-éig kapott halasztást a rekultiváció elvégzésére  
 
Tájékoztatom a Képviselı-testületet, hogy jegyzıasszony a Remondis Kft.-vel kötött 
szerzıdések ügyében tárgyalt Mezıkövesd város polgármesterével. Ismert, hogy Mezıkövesd 
bírósági úton megtámadta azt a határozatot, melyben a szolgáltató visszamenıleg szabta ki a 
díjemelést. Ezt a pert Mezıkövesd II. fokon is megnyerte, ami számunkra is bíztató lehet. 
 
Az új víziközmő szolgáltatásról szóló törvény értelmében lépéseket kellett tennünk a 
Szennyvízüzemeltetı Társulással, valamint az üzemeltetéssel kapcsolatban. A Heves Megyei 
Vízmő Zrt.-vel kötött szerzıdésünk 2012. december 31. napjával felmondásra kerül. Ezzel 
egyidejőleg bérleti, üzemeltetési szerzıdést kötöttünk az ÉRV Zrt.-vel. Az üzemeltetésre 
történı átadás idıpontja: 2013. január 1.  A jogszabályváltozások értelmezése folyamatban 
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van, az bizonyos, hogy szükség lesz a Társulási megállapodás módosítására. Mivel néhány 
kérdést még tisztázni kell, így vélhetıen soron kívüli ülés keretében kell megtárgyalnunk a 
módosítást.  
 
Tájékoztatom a Képviselı-testületet, hogy az ÖNHIKI pályázat elsı ütemében az igényelt 25 
millió Ft támogatás helyett 9,5 millió Ft támogatásban részesültünk. Bízunk benne, hogy a II. 
ütemben benyújtandó támogatási igényünkkel sikerül a hiányt pótolni, ellenkezı esetben a 2. 
félévben pénzügyi gondjaink adódhatnak. Errıl részletesebben a 3. napirend kapcsán kívánok 
szólni.  
 
A Cafetéria juttatással kapcsolatban tájékoztatom a jelenlévıket, hogy a pedagógusok, 
óvodapedagógusok részére átadásra kerültek az elsı félévre járó Erzsébet-utalványok.  
     
Június elején sikeresen megrendeztük a II. Gasztrokulturális fesztivált. A rendezvényt 
összekötöttük a megújult Sportöltözı, valamint a Szabadidı parkban kialakított játszótér 
átadásával. Meggyızıdésem, hogy megérte belevágni ebbe a nagyszabású rendezvénybe, 
melyen részt vett az államtitkár úr, és 14 település polgármestere is ellátogatott hozzánk. A 
koncerten közel 4000 ember vett részt. A rendezvénnyel kapcsolatban zömmel pozitív 
visszajelzéseket kaptunk.  
 
Meg kell jegyeznem, hogy a beruházások költségvetése igen szőkre szabott volt, ezért a 
megvalósítás során szükség volt közmunkások bevonására is.    
 
Az elıterjesztésben említést tettem az innovatív iskolák és az óvodafejlesztés szakmai 
pályázatok elıkészítésérıl. Az elıkészítés során, megismerve a pályázati feltételek részleteit, 
úgy látható, hogy az óvoda nem pályázhat. Ennek oka, hogy az intézmény jelenleg jogi 
személyiség nélküli társulás fenntartásban mőködik, így KSH besorolási száma nem felel meg 
a pályázatban elıírt feltételeknek.   
 
Tájékoztatom a Képviselı-testületet, hogy a Petıfi Sándor utca 9. szám alatti, 
mőemlékvédelem alatt álló ingatlan sorsa rendezıdött. Ezzel egy régóta húzódó probléma 
oldódott meg. Az évek során az épület állaga megromlott, balesetveszélyessé vált.  
Kezdeményezésünkre, valamint a mőemlékvédelmi hatóság felszólítására a tulajdonosok 
léptek az ügyben. Megkeresték az önkormányzatot és az ingatlant megvételre ajánlották fel.  
Mivel az önkormányzatnak jelenleg nincs erre felhasználható anyagi forrása, így végül az 
épületet a szomszédos ingatlan tulajdonosa vásárolta meg. Elkezdıdött területrendezés, 
felújítás.  
 
A közterületnév változással kapcsolatos adminisztratív teendıket a hivatal elvégezte, az ezzel 
kapcsolatban vállalt kötelezettségeinknek eleget tettünk. 
 
A napokban pályázat került kiírásra orvosi rendelık felújítására, korszerősítésére. Szeretnénk 
élni a lehetıséggel, hiszen régóta várunk erre a pályázatra.  A pályázat nem csak az 
akadálymentesítésre, hanem az épület komplex felújítására is lehetıséget biztosít, pl. külsı 
hıszigetelés, védınıi tanácsadó helyiség leválasztása, védınıi eszközök vásárlására.  
Jelenleg rendelkezünk egy 2010. évben készült akadálymentesítési tervvel. Javaslatom a 
Képviselı-testület felé, hogy terveztessük meg az épület komplex felújítását. Ebben kérném a 
testület állásfoglalását. 
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 Tájékoztatom a Képviselı-testületet, hogy az írásbeli elıterjesztés kiküldését 
követıen, a Roma Nemzetiségi Önkormányzat részérıl beadvány érkezett.  Ebben 
kezdeményezik, hogy a Képviselı-testület tőzze napirendre jegyzıasszony meghallgatását, 
továbbá méltatlanságra hivatkozva kérik jegyzıasszony jogviszonyának megszüntetését.  
Tájékoztatom a jelenlévıket, hogy a kezdeményezést jelenleg nem kívánom napirendre tőzni, 
tekintettel arra, hogy az abban foglaltakat nem tartom megalapozottnak, alátámasztottnak. 
Errıl levélben részletesen tájékoztattam az RNÖ elnökét, egyben kértem, hogy beadványában 
foglaltakat szíveskedjen konkrét esetekkel, bizonyítékokkal kiegészíteni, alátámasztani.  
Amennyiben ezen bizonyítékok pótlólag benyújtásra kerülnek, azt követıen lesz lehetısége a 
Képviselı-testületnek a kezdeményezést érdemben vizsgálni.    
 
Ennyiben kívántam kiegészíteni az elıterjesztésben foglaltakat, átadom a szót a 
jelenlévıknek, kérdéseik, javaslataik elmondására.         
 
Ördög Jakab képviselı: Az orvosi rendelı pályázattal kapcsolatban kérdezem, hogy milyen 
nagyságú összegre lehet pályázni, illetve hány %-os a pályázat támogatottsága. Amennyiben 
legalább 9o - 95%-os támogatottságú, pályázni kell. 
 
dr. Béres Imre Sándor képviselı: Nagyon meglepett a jó hír. Mivel a vártnál nagyobb 
volumenő felújításra ad lehetıséget a pályázat, részletesen át kell beszélni. A rendelés 
folyamatosságát biztosítani kell, ennek érdekében tervezés, egyeztetés szükséges.   
 
Aranyosi Imre képviselı: A Petıfi S. u. 9. szám alatti ingatlannal kapcsolatban érdeklıdım, 
hogy az új tulajdonos korhően fogja-e helyreállítani az épületet? 
 
Kiss Lajos képviselı: Örömmel hallok az orvosi rendelı felújításának pályázati 
lehetıségérıl, amivel élni kell. Az iskola pályázatával kapcsolatban a pályázatíró céggel 
felvettük a kapcsolatot, augusztus közepére értekezletet tervezünk. Dilemmám, hogy a 
Társulás az összes tagiskolával együtt pályázhat. Olyan változások elıtt állunk, melyekkel 
kapcsolatban a részleteket még nem lehet látni, így mindenképpen át kell beszélni, hogy mi 
az, amit ezzel kapcsolatban felvállalhatunk.  
 
Dobóné Koncz Judit alpolgármester: Nagyon jónak tartom, hogy a két ülés között történt 
eseményekrıl összefoglaló írásbeli tájékoztatást kaptunk.  A Víziközmő Társulással 
kapcsolatban remélem sikerül a legmegfelelıbb megoldást megtalálni a törvényi elvárásoknak 
megfelelıen. A szemétszállítási díjjal kapcsolatban véleményem szerint az, hogy Mezıkövesd 
2. fokon pert nyert, a mi esélyeinket is növeli. A Petıfi S. u. 9. szám alatti ingatlan eladásával,  
helyreállításával egy 10-15 éve tartó probléma oldódott meg. A közterületnév változással 
kapcsolatosan azt tapasztaltam, hogy a lakók kedvezıen fogadták. A Kölcsey utca egyes lakói 
részérıl megfogalmazott kritikák is lecsillapodtak. A lakosság visszajelzései alapján a hivatal 
dolgozói sokat segítettek az adminisztráció lebonyolításában.   
 
Nyeste Józsefné bizottsági tag: A Víziközmő Társulással kapcsolatos változások 
következtében várható-e díjváltozás? 
 
Ördög Jakab képviselı: A Petıfi Sándor utca 9. szám alatti ingatlannal kapcsolatosan  
szeretnék megosztani néhány információt. 10 évvel ezelıtt már volt vevı az ingatlanra, de a 
tulajdonosok akkor nem adták el, egy irreálisan magas összeget kértek volna érte. Így nem jött 
létre az adásvétel. Már akkor felhívtuk a tulajdonosok figyelmét, hogy ha nem ügyelnek az 
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épület állagának megóvására, akkor néhány éven belül súlyos gondok lesznek. Bízom benne, 
hogy az új tulajdonosnak sikerül helyreállítani az épületet.  
 
Burai Jenı RNÖ elnök: Kérdezem, hogy akik ez évben a közhasznú foglalkoztatásból 
kimaradnak, mert az önkormányzat nem tudja foglalkoztatni ıket, azokkal jövıre mi lesz? 
  
Válaszadás:  
 
Koncz József polgármester: Az orvosi rendelı felújításával kapcsolatos pályázat 
támogatottsága 100%-os, a pályázható összeg 10-60 millió Ft között van. 2012. 09.17-tıl 
lehet benyújtani a pályázatot december elejéig. Ebben minél hamarább intézkedni kell, hiszen 
gyakran tapasztaljuk, hogy a pályázati keret kimerülése miatt elıbb lezárják a határidıt. A 
megvalósulás valamikor a jövı év 2. felében várható. Úgy gondolom, hogy meg fogjuk találni 
a módját, hogy a rendelés zavartalanul menjen. 
Aranyosi Imre képviselı kérdésére válaszolva: természetesen az új tulajdonosra is ugyanúgy 
vonatkoznak a mőemlékvédelmi hatóság elıírásai. Az épület felújítását a mőemlékvédelem 
által jóváhagyott tervek alapján lehet csak elvégezni. 
Kiss Lajos képviselı kérdésére reagálva valóban sok a bizonytalanság a jövıt illetıen. Ami 
szinte biztos, hogy az oktatási társulás jelenlegi formájában nem maradhat meg. Az idı itt is 
sürget, hiszen az új köznevelési törvény szerint a 3000 fı alatti települések esetén az állam 
vállalja magára az iskolák fenntartását is. Természetesen ez esetben is dönthet úgy az 
önkormányzat, hogy vállalja a fenntartást, ugyanakkor arra vonatkozóan még nincs 
információ, hogy ehhez az önkormányzat kap-e valamiféle normatívát.  2012. szeptember 30-
áig szándéknyilatkozatot, október 30-ig megállapodást kell aláírnunk. Folytatni kell tehát a 
tárgyalásokat. A vízdíj-változásra vonatkozó kérdésre reagálva, fontos tisztázni, hogy váltás 
csak a szennyvíz-szolgáltatással kapcsolatban történt, az ivóvíz szolgáltatás esetében nincs 
változás. Az ivóvíz díja esetében a Heves Megyei Vízmő Zrt. vállalta, hogy az ár legfeljebb 
az infláció mértékével emelkedik. A szennyvízdíj esetében az új szolgáltató azt vállalta, hogy 
2013-ban az ár nem változik. Azt, hogy 2014-tıl mi várható az árak megállapításának 
szabályait illetıen, jelenleg nem lehet tudni. Elképzelhetı, hogy teljes egészében hatósági áras 
lesz a szolgáltatás, de az is lehet, hogy az adott szolgáltatónak mindenütt azonos áron kell 
szolgáltatnia. A közmunkával kapcsolatos kérdésre azt tudom válaszolni, hogy a 
közfoglalkoztatásra szánt keret 90%-át a Start munkaprogram vitte el. A közfoglalkoztatásra 
fordítható keret szőkös. Most kaptunk értesítést a Munkaügyi Központból, hogy az általunk 
igényelt 6 fı közfoglalkoztatott helyett 3 fı közfoglalkoztatását tudják támogatni, de az ı 
foglalkoztatásukat is a kértnél rövidebb idıtartamban támogatják. Tisztában vagyok vele, 
hogy nincs sok lehetıség, de meg kell próbálni hivatalos alkalmi munkával megszerezni a 
szükséges 30 napot. Nem lehet kizárólag az önkormányzat által biztosított közmunkára 
számítani. Új lehetıség az ún. önkéntes munka, ami azt jelenti, hogy vállalkozásokhoz, 
önkormányzathoz be lehet jelentkezni önkéntes munkára. Ennek teljesítésérıl a foglalkozatott 
igazolást kap. Így is megszerezhetı a szükséges 30 nap. Ez ügyben egyébként 2-3 héten belül 
fórum összehívását terezzük, ahol a részletekrıl tájékoztatjuk az érintetteket.  
 
Ördög Jakab képviselı: A szennyvízdíjjal kapcsolatban elhangzott, hogy 2013-ban nem 
változik az összege. Akkor az ÉRV Zrt. milyen feltételekkel nyerte meg a pályázatot? 
Információm szerint 80,-Ft/ m3-enkénti összeget fejlesztésre, beruházásra átutal a társulásnak, 
ez évben egyszeri összegben, a következı évben 80,-Ft-ot m3-enként. Ez a megállapodásban 
így szerepel?  Remélem, ennek a felhasználása nem úgy történik majd, ahogy a 
mezıkeresztesi társulás akarja, vagyis az ottani bekötések finanszírozásra. Arról szó sem 
lehet. 
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Koncz József polgármester: Ezt természetesen egyrészt a szerzıdés szabályozza, másrészt a 
számviteli elıírások. A társulás kapja a pénzt, és a társulás használhatja fel. A szerzıdésben 
ezek a kérdések részletesen szabályozásra kerültek.  
 
Burai Krisztián:  Azt szeretném kérdezni, hogy a futballpálya az önkormányzaté, vagy 
magánszemélyé? Ha az önkormányzaté, akkor az azt jelenti, hogy a községé. Kérdezem, hogy 
akkor a roma származású fiatalok miért nem sportolhatnak ott?  
 
Koncz József polgármester: A futballpálya az önkormányzat tulajdona. Rendbe tettük a 
pályát, körbekerítettük, az volt a cél, hogy olyan létesítmény legyen, ami hosszú távon 
mindannyiunk sportolását szolgálja. Pillanatnyilag a sportpálya a TITÁN SE részére van 
használatba adva. A pálya karbantartásáról is ık gondoskodnak. Ez a pályázatban is így 
szerepelt. A legfıbb oka, hogy lezártuk, és csak meghatározott idıtartamban tartjuk nyitva a 
pályát az, hogy így tudjuk hosszabb távon megvédeni, megırizni az elvégzett beruházást. A 
pályára öntözırendszert telepítettünk, sajnos többször tapasztaltuk, hogy az öntözıfejeket 
valaki kirugdosta, aminek pótlása nem kevés pénzbe került.  Ez egyébként más településeken 
is így mőködik, csak meghatározott idıben vannak nyitva a pályák. Természetesen nem a 
roma fiatalok elıtt van zárva a pálya. Amennyiben szervezett formában kívánnak sportolni, 
mérkızéseket rendezni, úgy részükre biztosítjuk a pálya használatát. Másrészt a szemben lévı 
szabadidı parkban kialakított pályán bármikor lehet focizni.   
 
Burai Krisztián: Akkor ez mégiscsak azt jelenti, hogy a futballpályát nem használhatjuk. A 
másik pálya a körülötte lévı fák miatt balesetveszélyes. A futballpálya ugyan olyan, mint a 
Mővelıdési Ház, ahova, ha reggel 8-kor bemegyek, és zárásig ott vagyok, akkor, mint 
szentistváni polgár ezt megtehetem. Ha én délelıtt akarok a gyerekemmel focizni, akkor én 
ebben akadályoztatva vagyok. Miért nem írják ki, hogy magánterület? 
 
Koncz József polgármester: Ismételten csak azt mondhatom, hogy szervezett edzés, 
mérkızés tartható, a pálya rendelkezésre áll. 
 
Burai Jenı RNÖ elnök: Ez a pálya a község tulajdona, nem a TITÁN SE-é. A szentistváni 
lakosok - nem csak a romák - nem mehetnek be, ha éppen focizni van kedvük.  
 
Burai Krisztián : Ez már szegregáció. 
 
Burai Jenı RNÖ elnök: A romák a Start munkaprogramon belül dolgoztak a pályán, és a 
végén nem használhatják, ez furcsán jön ki.  
 
Koncz József: Ez így van szabályozva. 
 
Burai Jenı RNÖ elnök: Ezzel le is van zárva a kérdés? Igen? Ezt kérem jegyzıkönyvezni.   
 
Koncz József polgármester 10 perc szünetet rendelt el. 
 
Szünet után.  
 
(A szünet után Burai Jenı RNÖ elnök és Burai Krisztián az ülésre nem tért vissza.) 
 
Koncz József polgármester: Az elsı napirendhez kapcsolódóan elhangzott véleményekbıl 
úgy értelmezem, hogy egyetértés van abban, hogy az orvosi rendelıvel kapcsolatos pályázatot 
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ne csak akadálymentesítésre, hanem komplex felújítással kibıvítve terveztessük meg és adjuk 
be. Amennyiben ezzel, és az általam elmondott tájékoztatóval kapcsolatban nincs több kérdés, 
kérem a Képviselı-testületet, szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról.     
 
A Képviselı-testület 7 egybehangzó igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta következı határozatát.  
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 39/2012.(VII.26.) 
határozata: 
 
Tárgy: A két ülés közötti idıszakban történt legfontosabb eseményekrıl, tett 
intézkedésekrıl szóló tájékoztató jóváhagyása. 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testülete a polgármester által elıterjesztett, a két ülés 
között történt fontosabb eseményekrıl, tett intézkedésekrıl szóló tájékoztatót 
jóváhagyólag tudomásul veszi.  
 
 
2. Napirendi pont:  
Javaslat a Képviselı-testület 2012. II. félévi munkatervére.   
Elıterjesztı: Koncz József polgármester   
 
(Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
Koncz József polgármester: A kiküldött írásbeli elıterjesztéshez, a Képviselı-testület II. 
félévi munkatervéhez módosító indítványt teszek. Az elsı napirend keretében már utaltam rá, 
hogy az RNÖ részérıl érkezett egy kezdeményezés jegyzıasszony személyének 
méltatlanságával kapcsolatban. Mint, ahogy már elmondtam, úgy ítéltem meg, hogy ez a 
kezdeményezés jelen állapotában nem terjeszthetı a testület elé, mivel az abban foglaltak 
semmiféle bizonyítékkal nincsenek alátámasztva. Errıl írásban tájékoztattam az RNÖ elnökét. 
Tájékoztattam arról is, hogy a Képviselı-testület érdemben akkor tudja tárgyalni a beadványt, 
amennyiben a kezdeményezésben felhozott indokokat bizonyítékokkal alátámasztják.   
Javaslom ezért, hogy a szeptember 6-ai testületi ülésen, 6. napirendi pontként tőzzük 
napirendre az RNÖ kezdeményezésének megtárgyalását.    
 
Ördög Jakab képviselı: Az a javaslatom, hogy a munkaterv módosítást most ne fogadjuk el. 
Jelenleg nincs semmiféle alapja annak, hogy újabb napirendet vegyünk fel a szeptember 6-ai 
ülésre. Ha majd valóban megállja a helyét ez a kezdeményezés, akkor tárgyaljunk a 
napirendre tőzésrıl. 
 
Koncz József polgármester: Amennyiben nincs több kérdés, vélemény, kérem a Képviselı-
testületet szavazzon a módosító indítványról.  
 
 
A Képviselı-testület 1 igen szavazattal, 6 nem szavazattal meghozta következı határozatát: 
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 40/2012.(VII.26.) 
határozata: 
 
Tárgy: Munkaterv módosító indítvány.  
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Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete a II. félévi munkaterv 
javaslathoz tett módosító indítványt elutasítja.  
 
Koncz József polgármester: Ezt követıen, kérem a Képviselı-testületet szavazzon a II. 
féléves munkatervre vonatkozó határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A Képviselı-testület 7 egybehangzó igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta következı határozatát.  
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 41/2012.(VII.26.) 
határozata: 
 
Tárgy: Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testület 2012. II. félévi 
munkaterve.  
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete a 2012. II. félévi 
munkatervét az alábbiak szerint határozza meg:  
 
2012. július 26. (csütörtök) 16,30 óra 
1./ Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekrıl, tett intézkedésekrıl. – 
írásbeli elıterjesztés  
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
2./ Javaslat a Képviselı-testület 2012. II. félévi munkatervére 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
3./ Javaslat az önkormányzat 2012. évi költségvetési rendeletének módosítására. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
Véleményezi: Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 
4./ Indítványok, javaslatok 
 
2012. szeptember 6. (csütörtök) 16,30 óra 
1./ Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekrıl, a tett intézkedésekrıl 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
2./ Tájékoztató az önkormányzat 2012. I. félévi gazdálkodásáról. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
Véleményezi: Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 
3./ Javaslat az önkormányzat 2012. évi költségvetési rendeletének módosítására. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
Véleményezi: Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 
4./ Javaslat ÖNHIKI támogatás benyújtására 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
5./ Tájékoztató a tanév indítás tapasztalatairól 
Elıterjesztı: intézményvezetık 
6./ Indítványok, javaslatok 
 
2012. október 25. (csütörtök) 16,30 óra 
1./ Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekrıl, a tett intézkedésekrıl. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
2./ Tájékoztató a járási hivatalok kialakításával kapcsolatos tudnivalókról, a 2013. január 1-
jén hatályba lépı önkormányzati törvény rendelkezéseibıl adódó feladatokról, a központi 
intézkedésen alapuló, oktatási feladatok ellátásának várható átszervezésérıl. 
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Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
3./ Javaslat önkormányzati rendeletek szükség szerinti módosítására. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
4./ Javaslat a közösségellenes magatartások meghatározásáról szóló önkormányzati rendelet 
megalkotására. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
5./ Indítványok, javaslatok 
 
2012. november 29. (csütörtök) 16,30 óra 
1./ Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekrıl, a tett intézkedésekrıl 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
2./ Tájékoztató az önkormányzat gazdálkodásának háromnegyedéves alakulásáról. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
Véleményezi: Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 
3./ Javaslat az önkormányzat 2012. évi költségvetési rendeletének szükség szerinti 
módosítására. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
Véleményezi: Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 
4./ Javaslat a 2012. évi belsı ellenırzési terv elfogadására. 
Elıterjesztı: dr. Pusztai Csató Adrienn jegyzı 
5./ Indítványok, javaslatok 
 
2012. december 20. (csütörtök) 16,30 óra 
1./ Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekrıl, a tett intézkedésekrıl 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
2./ Javaslat az önkormányzat gazdálkodását érintı rendeletek szükség szerinti 
felülvizsgálatára, árak és díjak megállapítására. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
3./ Javaslat kitüntetés odaítélésére 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
4./ Indítványok, javaslatok 
zárt ülésen: tájékoztató a polgármester által, a szociális igazgatásról és ellátásokról szóló 
önkormányzati rendeletben átruházott hatáskörében tett intézkedéseirıl. 
 
A képviselı-testület felhatalmazza polgármesterét és jegyzıjét, hogy amennyiben a 
munkatervben szereplı, vagy a munkatervben nem szereplı, de testület elé terjesztendı 
rendelet-tervezeteket, jogi szabályozó eszközöket az elıterjesztést megelızıen, a 
hatályos jogszabályok és az SZMSZ-ben foglaltak figyelembe vételével bocsássa 
társadalmi vitára.  
A képviselı-testület felhatalmazza polgármesterét, hogy a képviselı-testület üléseit a 
munkaterv, továbbá a szükségessé váló feladatok függvényében szervezze.  
Határid ı: folyamatos 
Felelıs: Koncz József polgármester 
 
 
3. Napirendi pont:  
Javaslat az önkormányzat 2012. évi költségvetési rendeletének módosítására.   
Elıterjesztı: Koncz József polgármester   
 
(Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
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Koncz József polgármester: Felkérem Baranyi Katalint, a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság  
elnökét, hogy a rendelet módosításával kapcsolatban  ismertesse a  pénzügyi bizottság 
állásfoglalását.      
 
Baranyi Katalin képviselı: A bizottság a 2012. évi költségvetési rendelet módosítására 
vonatkozó elıterjesztést megtárgyalta, és a rendelet-tervezetet elfogadásra javasolja. 
 
Koncz József polgármester: Az elsı napirendhez kapcsolódó tájékoztatómban is 
elmondtam, hogy az ÖNHIKI támogatás I. fordulójában az igényelt 25 millió Ft-os 
támogatással szemben 9,5 millió Ft támogatásban részesültünk. Ennek okát az írásbeli 
elıterjesztésben részleteztem. Idıközben könyvelésre kerültek azok a ténylegesen 
bekövetkezett plusz kiadások is, melyek az I. félévet érintették, és egyben a hiány mértékét 
megnövelték. Így az ÖNHIKI II. ütemében közel 10 millió Ft-ra tudjuk beadni támogatási 
igényünket. Ami így is kevesebb az összes hiányunknál. Az elkészült pályázatok révén 
számos olyan fizetési kötelezettség jelentkezett, melyek a II. félévben térülnek meg. 
Elszámolás alatt áll pl. a szabadidı park, a játszótér pályázata. El kell végezni a stúdió 
épületének felújítását is, ami közel 6 millió Ft-os kiadást jelent. Várhatóan szeptember végére 
készül el, és ehhez önerıt is kell biztosítani. Ráadásul a pályázatok költségvetése rendkívül 
szőkre szabott. Átmenetileg tehát finanszírozási gondjaink adódhatnak.  Bízunk benne, hogy 
az iparőzési adó tervezett bevételei szeptemberben beérkeznek. Az elkövetkezı 1-1,5 
hónapban tehát csak a legszükségesebb kiadások teljesíthetık.   
 
Az elsı napirend keretében szintén említést tettem az iskolai létszámcsökkentésrıl, a 
borsodivánkai iskolatitkári álláshely megszüntetésérıl. A felmentéssel járó többletköltségek is 
a II. félévet terhelik, ennek egy része azonban pályázat útján megtérülhet.    
 
A közfoglalkoztatás nagy része a Többcélú társulás által pályázott Start munkaprogram 
keretében történik, így nem kell önerıt használni, itt tehát jelentısebb megtakarítás lesz. 
Ennyiben kívántam kiegészíteni a leírtakat, átadom a szót a jelenlévıknek. 
 
Kiss Lajos képviselı: Jól gondolom, hogy a pedagógusok második félévi Erzsébet 
utalványáról a gazdálkodás függvényében, év végéig fog döntés születni? Másik kérdésem, 
hogy az iskolai portás közmunkával kapcsolatban tudható-e már a döntés? 
 
Koncz József polgármester: Igen, a 2. félévi Erzsébet-utalványokról a félév folyamán  
döntünk. Információim szerint az iskola az igényelt portás közfoglalkoztatásra megkapja a 
támogatást, errıl a Munkaügyi Központ értesítést küld. 
 
Amennyiben nincs több kérdés, hozzászólás kérem a Képviselı-testületet, hogy szavazzon a 
rendelet-tervezet elfogadásáról. 
 
A Képviselı-testület 7 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta következı határozatát: 
 
SZENTISTVÁN NAGYKÖZSÉGI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISEL İ-TESTÜLETÉNEK 

10/2012. (VII.27.)  önkormányzati rendelete  
 

az önkormányzat 2012. évi költségvetésérıl szóló rendeletének módosításáról 
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( A rendelet szövege írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
 
4. Napirendi pont:  
Indítványok, javaslatok.   
Elıterjesztı: Koncz József polgármester   
 
(Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
 a) Hozzájárulás körzeti megbízotti feladatok ellátásához. 
 
Koncz József polgármester: A mezıkeresztesi Rendırırs parancsnoka a Képviselı-testület 
jóváhagyását kéri, Nyikes Zsolt rendır fıtörzsırmester körzeti megbízotti feladatainak 
ellátásához. Tájékoztatom továbbá a Képviselı-testületet, hogy egy megbeszélésen 
találkoztam belügyminiszter úrral, ahol felvetettem a szentistváni rendırırs létrehozásának 
kérdését, illetve egy állandó körzeti megbízott jelenlétének lehetıségét. Jeleztem, hogy 
szolgálati lakást is tudunk biztosítani.   
 
Aranyosi Imre képviselı: Javaslom, hogy a körzeti megbízott mutatkozzon be a Falu Tv-
ben, hogy a lakosság megismerhesse. Jó lenne az is, ha az emberek tudnák a telefonszámát is, 
amelyen szükség esetén elérhetı.  
  
Koncz József polgármester: Igen, tervezzük a körzeti megbízott bemutatkozását.  
 
Amennyiben nincs kérdés, vélemény, kérem a Képviselı-testületet, hogy szavazzon a 
határozati javaslatról. 
 
A Képviselı-testület 7 egybehangzó igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta következı határozatát.  
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 42/2012.(VII.26.) 
határozata: 
 
Tárgy: Hozzájárulás körzeti megbízotti feladatok ellátásához 
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete hozzájárul ahhoz, hogy 
Nyikes Zsolt rendır fıtörzsırmester a Mezıkeresztesi Rendırırs illetékességi területén, 
ezen belül Szentistván településen körzeti megbízotti feladatokat végezzen.  
Felhatalmazza polgármesterét a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határid ı: azonnal 
Felelıs: Koncz József polgármester 
 b.)  Javaslat a Szentistván, Kossuth utca 15. szám alatti ingatlan megvásárlására.  
 
Koncz József polgármester: Tájékoztatom a Képviselı-testületet, hogy a Kossuth u. 15. 
szám alatti ingatlan tulajdonosa, az ingatlan eladásának szándékáról tájékoztatott. Elızetes 
tárgyalásaink alapján kezdeményezem az ingatlan önkormányzat részére történı 
megvásárlását, a telek piactérként történı hasznosítása céljából. Tekintettel arra, hogy a 
jelenleg mőködı Felszabadulás úti elárusítóhely idınként zsúfolt, közlekedési szempontból 
forgalmas, balesetveszélyes helyen van.  A Kossuth út 15. szám alatti ingatlan lebontásra 
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érett, olyan helyen van, ahol valamikor piactér mőködött. Késıbbiekben pályázat útján szóba 
jöhet piac kialakítása. 
 
dr. Béres Imre Sándor képviselı: Jó ötletnek, logikus döntésnek tartom, támogatom.  
 
Baranyi Katain képviselı: Szintén támogatom a kezdeményezést. Megfontolásra javaslom, 
hogy az önkormányzat a hasonló rossz állapotú lakóházakat lehetıség szerint vásárolja meg, 
ezzel számos, a jövıben jelentkezı problémát elızhetnénk meg. 
 
Kiss Lajos képviselı: Támogatom a döntést. A bontásra érett ingatlanok esetében a 
késıbbiekben az is megoldás lehetne, ha a szomszédokkal tárgyalnánk, akik esetleg 
megvásárolnák az ilyen ingatlanokat, mint ahogy erre már volt is példa korábban. Ezt azért is 
javaslom, mivel az önkormányzatnak nem lesz rá anyagi lehetısége, hogy az összes rossz 
állapotú ingatlant megvásárolja. Természetesen a Kossuth u. 15. szám alatti ingatlan esetében 
más a helyzet, hiszen az piacként hasznosítható.  
 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény, kérem a Képviselı-testületet, hogy szavazzon a 
határozati javaslatról. 
 
A Képviselı-testület 7 egybehangzó igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta következı határozatát.  
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 43/2012.(VII.26.) 
határozata: 
 
Tárgy: Szentistván, Kossuth utca 15. szám alatti ingatlan megvásárlása. 
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete a Szentistván, Kossuth utca 
15. szám alatti házas ingatlant meg kívánja vásárolni az önkormányzat részére, piactér 
kialakítása céljából. 
Tulajdonba kerülés esetén a vagyontárgyat forgalomképtelen vagyontárgyak közé 
sorolja. 
A vételár forrásául a 2012. évi költségvetés általános tartalékát jelöli. 
Felhatalmazza polgármesterét a tulajdonosokkal történı további tárgyalásra, és 
amennyiben a kialkudott vételár nem haladja meg az 500.000,-Ft-ot, az adásvételi 
szerzıdés megkötésére. 
 
Határid ı: értelemszerően 
Felelıs: Koncz József polgármester 
 
 
 c.) Kérelem önkormányzati szükséglakás biztosítása iránt. 
 
Koncz József polgármester: Egy lakótársunk szükséglakás iránti kérelemmel keresett meg, 
melynek részleteit, a környezettanulmány megállapításait ismertetem. Álláspontom szerint a 
kérés teljesítésére - az elıterjesztésben részletezett indokok miatt - az önkormányzatnak nincs 
lehetısége.  
 
A képviselık részérıl egyéb javaslat nem hangzott el.  
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A Képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta 
következı határozatát. 
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 44/2012.(VII.26.) 
határozata: 
 
Tárgy: Szükséglakás biztosítása iránti kérelem elutasítása 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testülete a szükséglakás biztosítására vonatkozó 
kérelmet megtárgyalta. Megállapítja, hogy az önkormányzat tulajdonában nincs 
szükséglakás céljára használható, lakás célú helyiség, így a kérelem teljesítésére nincs 
lehetısége.  
Felhatalmazza polgármesterét, hogy a határozatról kérelmezıt tájékoztassa. 
 
   
Felelıs: Koncz József 
Határid ı: azonnal  
 
 
 d.) Szent Király Szövetség találkozón való részvétel.   
 
Koncz József polgármester: Idén, augusztus 11-12.-e között Szentistvánbaksán kerül 
megrendezésre a Szent Király Szövetség találkozója. Egyeztettem a résztvevık létszámáról és 
javaslom, hogy a találkozón településünket 10 fıvel képviseljük. Olyan személyekre tettem 
javaslatot, akik még nem vettek részt ilyen rendezvényen, másrészt, akik munkájuk során 
hasznosítani tudják az ott látottakat.  
 
Amennyiben nincs kérdés, más javaslat kérem a képviselıket szavazzanak.  
 
Képviselı-testület 7 egybehangzó igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta következı határozatát.  
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 45/2012.(VII.26.) 
határozata: 
 
Tárgy: Szent Király Szövetség találkozóján való részvétel.  
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete a Szentkirály Szövetség 
találkozóján való részvételt támogatja.      
 
A képviselı-testület felhatalmazza polgármesterét a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Felelıs: Koncz József polgármester 
Határid ı: azonnal 
 
 e.) Létszámcsökkentés 
 
Koncz József polgármester: Az elızı napirendek kapcsán már szóltam arról, hogy a 
borsodivánkai iskolatitkári álláshely megszüntetése miatt - a tervezetnél korábban - 
munkajogi és a felmentéssel kapcsolatban pénzügyi intézkedések megtétele válik 
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szükségessé. Tájékoztatom a Képviselı-testületet, hogy a létszámcsökkentéssel járó költségek 
egy részére van pályázati lehetıség. Ennek részletei az elıterjesztésben olvashatók. Kérem a 
képviselıket a határozati javaslat elfogadására.      
 
A Képviselı-testület 7 egybehangzó igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta következı határozatát.  
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 46/2012.(VII.26.) 
határozata: 
 
Tárgy: Létszámcsökkentés 
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete a Dél-borsodi Alapfokú 
Iskolafenntartó Társulás székhely önkormányzatonként a 8/2012.(II.9.) számú 
határozatával fogadta el a jogi személyiség nélküli társulás által fenntartott István 
Király Általános Iskola 2012. évi költségvetését. 
A határozat 1./ pontjában került meghatározásra az intézmény létszámkeret, mely a 
2011. évi létszámkerethez képest 35 fı helyett 34 fıben került meghatározásra, ezen 
belül a nem pedagógus létszám álláshelyeinek száma 9 fırıl 8 fıre változott. 
 
A Képviselı-testület megerısíti, hogy a megszüntetett álláshely a Borsodivánkai 
Tagiskolában lévı iskolatitkári állás, mellyel kapcsolatban a következı nyilatkozatot 
teszi: 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat fenntartói körén belül – költségvetési szerveinél 
és az önkormányzati hivatalánál, 
- üres álláshely nincs. 
- az elıreláthatólag megüresedı álláshelyeken vagy a tervezett új álláshelyeken; 
- szervezeti változás, feladatátadás következtében fenntartói körén kívüli munkáltatónál 
a létszámcsökkentéssel érintett álláshelyen foglalkoztatott jogviszonyban töltött ideje 
folyamatosságának megszakítása nélküli foglalkoztatására nincs lehetıség.  
 
A képviselı-testület felhatalmazza polgármesterét és az intézményvezetıt a szükséges 
intézkedések megtételére.  
 
Határid ı: értelemszerően, de legkésıbb 2012. október 19. 
Felelıs: Koncz József polgármester, Kiss Lajos iskolaigazgató 
 
 

f.) Civil szervezetek támogatása - önkormányzati határozat módosítása.   
 

Koncz József polgármester: A civil szervezetek támogatásáról a Képviselı-testület korábban 
határozattal döntött.  Két egyesület részére további támogatási összeg megállapítása vált 
szükségessé és indokolttá.      
 
Ördög Jakab képviselı: Miért nem egyforma a két civil szervezet támogatásának összege? 

 
Koncz József polgármester:  A mőködési költsége is különbözı az egyesületeknek. 

 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény, kérem a Képviselı-testületet, hogy szavazzon a 
határozati javaslat elfogadásáról. 
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A Képviselı-testület 7 egybehangzó igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta következı határozatát.  
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 47/2012.(VII.26.) 
határozata: 
 
Tárgy: A 12/2012.(II.23.) határozat módosítása. 
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete a 12/2012. (II.23.) 
határozatában megállapodott civil szervezetek támogatására vonatkozó döntésének 
megváltoztatására a határozatot az alábbiak szerint módosítja: 
- A Karcos Murci Színjátszó Egyesület részre megállapított 150 eFt/év támogatási összeg 
340 eFt-ra, 
- A Gyöngyösbokrétás Hagyományırzı Egyesület részére megállapított 150 eFt/év 
támogatási összeg 250 eFt-ra változik. 
 
A Képviselı-testület felhatalmazza polgármesterét a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határid ı: azonnal 
Felelıs: Koncz József polgármester 
 

g) Szalóki gödör hasznosítása 
 

Koncz József polgármester: Korábbi ülésen az ún. Szalóki-gödröt jelöltük ki arra a célra, 
hogy abba a lakosság a veszélyes anyagot nem tartalmazó építési törmeléket lerakhassa. 
Magam is sajnálattal tapasztaltam, hogy egyes lakók a szabályokat megszegve, szemét 
lerakására használják. Az ügyben lakossági bejelentések is érkeztek. A jegyzınek nincs 
hatásköre abban, hogy megbüntesse ezeket a személyeket, ez rendırségi hatáskör. Mivel a 
gyakorlat azt mutatja, hogy nem tudjuk elérni a szabályok betartását javaslom, hogy tiltsuk 
meg az építési törmelék lerakását is.  
 
Ördög Jakab képviselı: Másik lehetıségként még szóba jöhet a Bercsényi utcán található 
gödör is. Véleményem szerint valamilyen formában fenn kellene tartani az építési törmelék 
lerakásának lehetıségét. Ha teljesen megtiltjuk, akkor más helyre, de úgy is le fogják rakni. 
Javaslatom, hogy ha valaki illegálisan helyez el szemet a területen, illetve építési 
törmelékként mást is lerak, azzal szedessük össze és szállítassuk el vele. 
 
Baranyi Katalin képviselı: Ha megtiltjuk, azokat az embereket büntetjük, akik eddig is 
betartották a szabályokat. Próbáljuk meg azt a megoldást, hogy a szabályszegıvel 
összeszedetjük és elvitetjük a hulladékot. Nagyobb propagandát kellene kifejteni a lakosság 
körében, hogy merjék felvállalnia bejelentést, ha illegális szemétlerakást látnak. Helyezzünk 
ki táblákat, amivel felhívjuk a figyelmet a szabályok betartására. Elsı gondolatom nekem is 
az volt, hogy teljes egészében tiltsuk meg, de sajnos akkor is ki fogják vinni a szemetet. 
 
dr. Pusztai-Csató Adrienn jegyzı: Sem szakemberként, sem magánemberként nem tudom 
elfogadni, azt, hogy ez egy kialakult szokás és akkor ennek így kell lennie. El kell kezdeni 
azt, hogy ezen a területen rendet tegyünk. Nincsenek köztes megoldások. Veszélyes hulladék 
elhelyezésérıl beszélünk. Ezt mindenképpen tiltani és büntetni kell, akkor is, ha a 
lakosságnak ezzel plusz költségeket okozunk. Megértem a problémát, de ezt ezzel a 
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módszerrel nem lehet kezelni. Az önkormányzatnak, mint a terület tulajdonosának 
kötelessége megakadályozni, hogy a területén szemetet rakjanak le. Ellenkezı esetben 
komoly bírságra számíthatunk, amiért tőrtük az illegális szemételhelyezést. 
 
Koncz József polgármester: 10 perc szünetet rendelt el. 
 
 
Szünet után. 
 
 
Ördög Jakab képviselı szünet után nem tért vissza, így a jelenlévı képviselık száma 6 fıre 
változott.  
 
Koncz József polgármester: Az elmondott véleményekbıl úgy értem, hogy a képviselık arra 
hajlanak, hogy a Szalóki-gödör ügyében tegyünk még egy utolsó kísérletet. Javaslom 
azonban, hogy amennyiben 2-3 hónapon beül nem javul a helyzet, akkor végképp tiltsuk meg 
az építési törmelék lerakását is.  
 
 h) Biogáz erımő  
 
Koncz József polgármester: Tájékoztatom a Képviselı-testületet, hogy 4 környezı település 
polgármesterével megbeszéléseket folytattunk az  ún. biogáz-erımő létesítésére kiírt pályázat 
kapcsán. A biogáz erımő alkalmas arra, hogy megújuló energiaforrásként, szerves 
hulladékból energiát állítson elı.   Pályázatíró céggel felvettük a kapcsolatot. Kérem a testület 
ezzel kapcsolatos véleményét, felhatalmazását a szándéknyilatkozat, majd a késıbbiekben 
elıszerzıdés aláírására.   
 
A képviselık részérıl kérdés, vélemény nem volt. Koncz József polgármester szavazást 
kezdeményezett. 
 
 A Képviselı-testület 6 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta következı határozatát.  
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 48/2012.(VII.26.) 
határozata: 
 
Tárgy: Biogáz erımő létesítése pályázat ügyében felhatalmazás. 
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete a Biogáz Erımő létesítésére 
kiírt pályázat tárgyában felhatalmazza polgármesterét, hogy pályázat elıkészítése 
érdekében szükséges intézkedéseket megtegye, a szándéknyilatkozatot, valamint az 
elıszerzıdést aláírja.   
 
Határid ı: értelemszerően 
Felelıs: Koncz József polgármester 
 
 e.) Egyebek 
 
Koncz József polgármester: Augusztus 4-én kerül megrendezésre a Matyó lakodalom.   
Elkezdıdött a szervezés, folynak a munkálatok. Úgy gondolom, hogy jó döntést hoztunk, 
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amikor az ifjú pár számára biztosítottuk, hogy a rendezvény keretében tartsák meg saját 
esküvıjüket, lagzijukat. Egyrészt az ifjú pár nagyon együttmőködı, másrészt a vendégszám 
szempontjából sem közömbös, hogy csaknem 300 vendéggel érkeznek. Idıközben a 
rendezvény helyszínén is elvégeztünk néhány tartós beruházást, ami komfortosabbá teszi a 
körülményeket.  Megtörtént a villamos-vezeték földkábel kiépítése, ami a régi vezetékek 
állapota miatt már nem volt halasztható, emellett a vízvezeték csırendszere is lefektetésre 
került. Ha hosszabb távon gondolkodunk, ezek a beruházások feltétlenül szükségesek.    
 
Képviselıi hozzászólások:   
 
Aranyosi Imre képviselı: Mint a Karcos Murci színjátszó egyesület vezetıje, el szeretném 
mondani, hogy a Gyöngyösbokrétás Hagyományırzı Egyesület győlést tartott, aminek egy 
része arról szólt, hogy a Karcos Murcit kritizálták. Nem értem miért van ez? Ha gondjuk van, 
miért nem hívnak meg bennünket is, hogy közösen megbeszéljük?  
 
Dobóné Koncz Judit alpolgármester: Egyik lakótársunk megkeresett azzal, hogy 
továbbítsam kérését. Kérése az, hogy ismételten hirdessük a Falu Tv-ben az égetés szabályait.  
Másrészt hívjuk fel a lakók figyelmét arra, hogy ha már kiosztásra kerültek a komposztáló 
edények, akkor a komposztálható növényi hulladékot abban helyezzék el.  
Szeretném továbbá javasolni, illetve véleményt kérni arról, hogy az István király szobor 
mögött lévı tuják közül legalább minden másodikat nem kellene-e kivágni? A tuják már 
megnıttek, elöregedtek. Egyrészt látványnak sem szép, másrészt nem jó mögöttük közlekedni 
a járdán.  
 
Baranyi Katalin képviselı: Véleményem szerint is ki kellene vágni a tujákat. Kisebb mérető, 
1,5-2 méteres fiatal tujákat kellene helyükre telepíteni, vagy akár nagymérető cserepes 
növényekkel is lehetne pótolni.  
 
Koncz József polgármester: Megoldást találunk a terület rendbe tételére, a tuják ritkítására, 
illetve pótlására.   
 
Amennyiben több kérdés, hozzászólás nincs, megköszönöm a részvételt és a nyilvános ülést 
bezárom.  
 
A Képviselı testület zárt ülésen folytatta munkáját, melyrıl külön jegyzıkönyv készül. 
 
 

kmf. 
 

             Koncz József                          dr. Pusztai-Csató Adrienn  
                         polgármester                                          jegyzı 

 
 

Baranyi Katalin                          Dobóné Koncz Judit 
                                   képviselı                                      alpolgármester 

jegyzıkönyv-hitelesítık 
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